

香港聯合交易所有限公司
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司)

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited)

通告 CIRCULAR

事項： 擴大互聯互通每日額度
Subject: **INCREASE OF DAILY QUOTA UNDER STOCK CONNECT**
查詢： 參與者一般查詢熱線 (電話：2840 3626 電子郵箱：trd@hkex.com.hk)
Enquiry: **Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626 E-mail : trd@hkex.com.hk)**

交易所參與者請參閱證券及期貨事務監察委員會 (「香港證監會」) 及中國證券監督管理委員會 (「中國證監會」) 於 2018 年 4 月 11 日發出有關擴大互聯互通每日額度的[聯合公告](#)。自 2018 年 5 月 1 日起，滬股通及深股通每日額度將分別調整為 520 億元人民幣，滬港通下的港股通及深港通下的港股通每日額度分別調整為 420 億元人民幣。另亦請交易所參與者參閱香港交易及結算所有限公司同日刊發的[業務發展最新情況](#)及[新聞稿](#)。

如有需要，交易所參與者請就上述改動作好包括系統及運作上的準備。每日額度擴大後的首個交易日為 2018 年 5 月 2 日 (星期三)。

Exchange Participants (“EPs”) shall refer to the [Joint Announcement](#) issued by the Securities and Futures Commission (“SFC”) and the China Securities Regulatory Commission (“CSRC”) on 11 April 2018 regarding the increase of daily quotas under Stock Connect. With effect from 1 May 2018, the daily quota for each of the northbound trading links will be adjusted to RMB52 billion and the daily quota for each of the southbound trading links will be adjusted to RMB42 billion. EPs shall also refer to the [Business Update](#) and [news release](#) of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited of the same date.

EPs are reminded to verify their readiness including system and operation preparation for the above change if necessary. The first trading day under the increased daily quotas will be 2 May 2018 (Wednesday).

香港聯合交易所有限公司
行政總裁
李國強 謹啟

Roger Lee
Chief Executive
The Stock Exchange of Hong Kong Limited